
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1761
Vil ministeren tage initiativ til at kræve, at spildevandsslam, som spredes på marker, skal 
varmebehandles, så der ikke sker forurening af grundvand og natur med f.eks. rester 
af medicin og mikroplast fra spildevandsslammet? Bør spildevandsslam, som indeholder 
forurenende stoffer, ikke behandles mere varsomt end f.eks. vejrabatter, der er kategori
seret som forurenede?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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